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Jeg	har	siddet	i	Københavns	storkreds	bestyrelse,	siden	jeg	blev	valgt	ind	i	februar	2019.	Siden	
sidste	årsmøde	i	juni	har	jeg	været	næstforperson	og	i	efteråret	overtog	jeg	også	funktionen	som	
kasserer.	
Den	erfaring	jeg	har	fået	og	den	historik	jeg	nu	har	med	mig,	vil	jeg	gerne	medbringe	og	bidrage	
med	i	den	nye	og	kommende	bestyrelse.		
	
Vi	går	jo	et	meget	spændende	år	i	møde	med	flytning,	genåbning,	KV21	og	forhåbentlig	med	
fremgang	i	at	styrke	organisationen	både	indefra	og	i	omfang.		
Det	som	jeg	rigtig	gerne	vil	arbejde	for	i	bestyrelsen,	er	at	skabe	rum	og	mulighed	for,	at	vi	igen	
kan	mødes	i	glade	fællesskaber,	hvor	gnist	og	handlekraft	kan	opstå,	så	vi	igen	kan	udvikle	politik	
og	komme	ud	over	rampen…	
	
Gennem	tiden	har	jeg	været	aktiv	i	Å	på	mange	fronter,	helt	tilbage	fra	da	vi	gik	og	malede	i	
Kattesundet.	Jeg	var	med	i	Bydelsforeningen	i	Indre	By,	fra	den	startede	i	2016,	til	vi	lagde	den	i	
dvale	i	vinteren	2019	og	har	siddet	i	LU	for	Indre	By,	hvor	jeg	nu	er	suppleant.	
	
Jeg	har	en	læreruddannelse	og	er	cand.pæd.	i	materiel	kultur.	De	sidste	25	år	har	jeg	arbejdet	som	
lærer	og	holder	lige	nu	en	meget	tiltrængt	pause.	Den	ekstra	tid	og	overskud	det	har	givet,	bruger	
jeg	en	del	af	i	Å	og	på	Dolf,	der	er	et	bæredygtigt	oplysningsforbund,	som	jeg	sammen	med	en	god	
flok	ildsjæle	og	alternativister	arbejder	på	at	åbne	op	for	her	i	foråret	
	


